Holidays and tradition in Russia and English-speaking countries

Every nation and every country has its own customs and traditions. But there are also international holidays which are celebrated in all countries world-wide. They are: Christmas, New Year, Easter and St. Valentine's day. Christmas comes but once a year. Christmas is a traditional family reunion day. On this day, many people attend a church service, open their presents and eat a Christmas dinner. In Britain, Christmas is the most important public holiday of the year. It combines the custom of giving gifts with the tradition of spending this day with the family. Every year a huge Christmas tree, the gift of the Norwegian people, graces Trafalgar square. In Russia Christmas is celebrated on the 7th of January. On this day people celebrate the birthday of Jesus Christ. New Year is a public holiday but it is not marked with any particular custom in Britain and America, yet it has a joyful celebration in Russia. People stay awake until after midnight on December 31st to watch the Old Year out and the New Year in. Many parties are given on this night. Theatres, night clubs and streets are crowded. Easter is one of the most important Christian holiday. It is traditionally associated with Easter eggs and with the coming of spring, and most churches are specially decorated with flowers for the service held on Easter Day. There is a popular belief that wearing three new things on Easter will bring good luck. St. Valentine's day is not the official holiday in most countries. February 14 is the day of lovers. Boys and girls, sweethearts and lovers, husbands and wives, friends and neighbours, and even the office staff exchange greetings of affection. Valentine's day is a whirl of hearts, candy and good wishes in the form of bright, lacy, colorful cards, with loving emblems and amorous doggerel, saying: "Be my Valentine". 

There are also some special holidays which are usually celebrated in a particular country. Let's start with the traditional British holiday Pancake day. But people don't only eat pancakes on this day, they run with them. In many towns in England pancake races are held every year. These races are run by housewives. 

The most American holiday is Thanksgiving day. It was first celebrated in early colonial times by Pilgrim Fathers after their first good harvest. Thanksgiving is a day when the family eats a large traditional dinner, usually with turkey and pumpkin pie. 

In Russia we celebrate Women's day on the 8th of March. On this day men are supposed to do everything about the house and cook all the meals. 

Every country has its own traditions, customs and superstitions. Someone once said: Don't be superstitious, it will bring you bad luck. I think it is very important to follow special traditions, because they untie people. In Britain traditions play more important part in the life of the people than in some other countries. English are proud of their traditions and carefully keep them up. There is a big difference of people between America and Britain. An Englishman in America is respected, Americans love his accent and his country. An American in England is thought to be a little strange because of his behavior and his language. To the English their private lives are important, their holidays are important, their garden are important, their animals are important. For American the work is the most important thing in life. And in England you can hear the most extraordinary excuse not to go to work, for example "My dog's got a cold". In Britain pets can send Christmas or birthday cards to their friends. There are special animal hotels at the airports. In English houses the fire-place has always been the centre of interest in a room. For many months of the year people like to sit round the fire and watch the dancing flames. Fire places are decorated with woodworks, there is a painting or a mirror over it. Above the fire there is usually a shelf with a clock and some photos. The English are a nation of stay-at-homes. There is no place like home. The Englishman is never tired to say "My house is my castle". The Americans are different. I think they are more open, they speak their minds, so if they don't like something, they actually tell it directly. Not like the British, who might think one thing and say another. Americans start conversations with people in the street, in the subway; they are more enthusiastic. American customs underline independence and freedom of the nation. Russia is the country of the dramatic beauty. To my mind, the main traits of the real Russia character character are hospitality, "open heart", "golden hands", wise Russian fairytales reflect their wisdom. The Russians are a very talented nation. Russia gave the world beautiful names of Pushkin and Lermontov, Chaikovsky and Repin, thousands of names of world famous poets, writers, composers, scientists. 

Every country is also know for its food. England is noted for its pudding, bacon, marmalade, porridge and five-o'clock-tea. America is the country of Coca-Cola, hamburgers and chewing gum. Traditional Russian cooking is world-famous for such dishes as okroshka, shi, pelmeni and kvass. 

Перевод текста: Holidays and tradition in Russia and English-speaking countries

Каждая нация и каждая страна имеют ее собственную таможню и традиции. Но есть также международный отпуск, который празднуется во всех странах во всем мире. Они: Рождество, Новый год, Пасха и день святого Валентина. Рождество прибывает, но один раз в год. Рождество - традиционный семейный день воссоединения. В этот день, много людей посещают церковную службу, открывают их подарки и едят Рождественский обед. В Великобритании, Рождество - самый важный выходной день года. Это комбинирует традицию предоставления подарков с традицией расходов этого дня с семьей. Каждый год огромная Рождественская елка, подарок норвежских людей, изящество квадрат Trafalgar. В России Рождество празднуется 7-ого января. В этот день люди празднуют день рождения Иисуса Христа. Новый год - выходной день, но это не отмечено ни с какой специфической традицией в Великобритании и Америке, все же это имеет радостное празднование в России. Люди бодрствуют до окончания полуночи 31-ого декабря, чтобы напряженно ожидать Старый Год и Новый год в. Многим сторонам дают этой ночью. Театры, вечерние клубы и улицы переполнены. Пасха - один из самого важного христианского праздника. Это традиционно связано с Пасхальными яйцами и с тем, чтобы выйти из весны, и большинство церквей особенно украшено цветами для обслуживания, держался за Первый день пасхи. Есть популярная вера, что ношение одежды трех новых вещей на Пасхе принесет удачу. День святого Валентина не официальный праздник в большинстве стран. 14 февраля - день любителей. Мальчики и девочки, возлюбленные и любители, мужья и жены, друзья и соседи, и даже штат офиса обменивают поздравления привязанности. День святого Валентина - водоворот сердец, леденца и хороших пожеланий в форме ярких, кружевных, красочных карт, с любовью эмблем и любовных дурных стишков, говоря: "Быть моим Валентайн". 

Есть также некоторый специальный отпуск, который обычно празднуется в специфической стране. Давайте начало с традиционным британским праздником во вторник на масленой неделе. Но люди не только едят блины в этот день, они бегут с ними. Во многих городах в блине Англии гонки проведены каждый год. Этими гонками управляют домохозяйки. 

Самый американский праздник - День благодарения. Это сначала праздновалось в ранние колониальные времена Отцами Паломника после их первого хорошего урожая. Благодарение - день, когда семья ест большой традиционный обед, обычно с пирогом тыквы и индейкой. 

В России мы празднуем Женский день 8-ого марта. В этот день мужчины должны сделать все о доме и готовить всю пищу. 

Каждая страна имеет ее собственные традиции, таможню и суеверие. Кто - то когда-то сказал: не будьте суеверны, это принесет Вам неудачу. Я думаю, что очень важно следовать за специальными традициями, потому что они развязывают людей. В Великобритании традиции играют более важную роль в жизни людей чем в некоторых других странах. Англичане гордятся их традициями и тщательно продолжают их. Есть большое различие людей между Америкой и Великобританией. Англичанин в Америке уважается, американцы любят его акцент и его страну. Американец в Англии, как думают, является немного странным из-за его поведения и его языка. К англичанам их частные жизни важны, их отпуск важен, их сад важны, их животные важны. Для американца работа - самая важная вещь в жизни. И в Англии Вы можете услышать, что самое экстраординарное оправдание, чтобы не пойти, чтобы работать, например "Моя собака имеет холод". В Великобритании домашние животные могут послать Рождество или поздравительные открытки их друзьям. Есть специальные гостиницы животных в аэропортах. В английских зданиях камин всегда был центром интереса в комнате. Поскольку много месяцев людей года любят сидеть вокруг огня и наблюдать танцующий огонь. Камины украшены работами по дереву, есть живопись или зеркало по этому. Выше огня есть обычно полка с часами и некоторыми фотографиями. Англичане - нация домоседов. Нет никакого места как дом. Англичанин никогда не устал, чтобы сказать, что "Мой дом - мой замок". Американцы отличны. Я думаю, что они более открыты, они говорят их умы, так, если они не любят кое-что, они фактически говорят это непосредственно. Не как британцы, которые могли бы думать одна вещь и говорить другой. Американцы начинают беседы с людей на улице, на подземке; они являются более восторженными. Американская таможня подчеркивает независимость и свободу нации. Россия - страна драматической красоты. На мой взгляд, главные черты реального характера характера России - гостеприимство, "откройте сердце", "золотые руки", мудрые российские сказки отражают их мудрость. Русские - очень талантливая нация. Россия дала мировые красивые названия Пушкина и Лермонтова, Chaikovsky и Перебулавки, тысячи названий мировых известных поэтов, авторов, композиторов, ученых. 

Каждая страна - также знают для ее пищи. Англия отмечена за ее пудинг, бекон, мармелад, овсянку и пять часовых чаев. Америка - страна Coca-Cola, гамбургеров и жевательной резинки. Традиционная российская кулинария всемирноизвестна для таких блюд как okroshka, shi, pelmeni и kvass.

